
Noodkreet: verduurzaming Tata Steel

Beste Adviescommissie Maatwerkafspraken Verduurzaming Industrie, beste Carolien Gehrels,

Ik ben ----------------------- en woon in Beverwijk in de regio IJmond. Ik ben opgegroeid in Wijk aan Zee 
en ik heb ook gewoond in Heemskerk. Ik zie mijzelf als een echte IJmonder.

Ik woon hier samen met mijn partner en twee kinderen; ------ is 15 jaar en --------- is 13 jaar. Wij 
wonen hier fijn; onze familie en vrienden wonen hier, we werken hier en de kinderen gaan hier naar 
school. Het is een prachtige omgeving met het strand en de duinen. 

Mijn zoon heeft astma. Twee jaar geleden is hij daar zo ziek van geweest dat hij de tweede klas over 
heeft moeten doen. Mijn partner heeft uitgezaaide darmkanker; daar worstelen we al bijna vier jaar 
mee. Het lijkt nu redelijk stabiel, maar we weten dat hij niet oud wordt. Het zit in zijn buikvlies en 
dan is er weinig dat er nog gedaan kan worden. Hij heeft nu de ene naar de andere chemokuur en we 
hopen dat hij nog zo lang mogelijk bij ons is. Natuurlijk kunnen we de ziektes van mijn vriend en mijn 
zoon niet direct herleiden naar Tata Steel, maar ik vraag me wel eens af of we ook zo zwaar zouden 
zijn getroffen als ons thuis niet in deze regio was. 

Ik ben nog vaak in Wijk aan Zee; mijn ouders en mijn zussen wonen daar met hun gezin. Ik geef daar 
handbaltraining aan de jeugd tot 10 jaar. In de afgelopen jaren zijn er relatief veel oud-dorpsgenoten 
tussen de 40-50 jaar getroffen door kanker. Sommigen hebben het niet overleefd en hebben jonge 
kinderen achter gelaten; drie van hen stonden dichtbij ons gezin. Natuurlijk, de ziekte zat niet in hun 
longen en het is niet te herleiden naar Tata. Maar ik vind het niet normaal dat ik op mijn 42ste al zo 
vaak te maken heb gehad met deze vreselijke ziekte. Nogmaals, zouden we ook zo zwaar getroffen 
zijn als we ons thuis niet moesten delen met een vervuilende staalfabriek?

Ik ben erg geschrokken van de uitkomsten van het meest recente depositieonderzoek van het RIVM 
op 28-03 jl. Opnieuw het zoveelste onderzoek waaruit blijkt dat ik en mijn geliefden door de uitstoot 
bij de productie van staal naast schade en overlast nog altijd gezondheidsrisico's lopen.

U heeft als Adviescommissie de grote verantwoordelijkheid om te adviseren over de verduurzaming 
van onder andere Tata Steel Nederland. Voor mij is 2030 te ver weg, zonder uitzicht op concrete 
verbetering van de luchtkwaliteit en mijn leefomgeving. Ik roep u op om de impact op mijn 
gezondheid, mijn geliefden en 220.000 andere mensen in de omgeving van Tata Steel zwaarwegend 
mee te nemen in uw adviezen.

Hartelijke groet,

----------------------------


